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Over bestuursakkoorden… en het eerste Maldegems mirakel! 
 
In een bestuursakkoord stemmen coalitiepartners hun politieke programma’s op elkaar af. 
Hierbij wordt bijzondere aandacht geschonken aan het finetunen van mogelijks ‘pijnlijk’ 
verschillende visies. Hoe het mogelijk is dat in Maldegem CD&V en Groen, zelfs na wekenlang 
onderhandelen, een bestuursakkoord hebben kunnen ondertekenen is voor N-VA waarlijk een 
eerste Maldegems mirakel. Groen kreeg letterlijk de ‘kip met de gouden eieren’ in de schoot 
geworpen en heeft hiervan maximaal, zonder scrupules en bijzonder uitgekookt gebruik 
gemaakt om een machtsgeile CD&V plat op de buik door het slijk te doen kruipen. Een vette, 
groene vis was het resultaat. Het huidige beleid ademt ‘groene dictaten’ die slaafjes, door een 
financieel eigenbelang gedreven CD&V, worden doorgeslikt. 
 
Besturen is en zal altijd een zaak zijn van delicate evenwichten, doch in Maldegem is alle 
evenwicht zoek en vallen we ten prooi aan een groene dictator. CD&V Maldegem staat erbij en 
kijkt ernaar. Wanneer kromt CD&V eens de stramme rug? Wanneer waait de wind van 
vernieuwing eens krachtig door de jonge CD&V-rangen en worden de ogen geopend? 
 
N-VA vindt dat een bestuursakkoord onverkort, snel en met de grootst mogelijke openheid in de 
originele vorm moet bekend gemaakt worden aan de burger. N-VA ziet dit als een basisvorm van 
democratie want enkel zo weet de kiezer wat er is afgesproken, wat er is ingeleverd en wat er is 
binnengehaald. Diezelfde kiezer wordt zo in de mogelijkheid gesteld om binnen 6 jaar te 
evalueren in hoeverre de afgesproken doelstellingen al dan niet gehaald zijn. De huidige Oranje-
Groene Maldegemse coalitie ziet dit anders en N-VA vindt dit bijzonder betreurenswaardig. 
 
N-VA Maldegem walgt van de politiek die bedreven wordt in groezelige achterkamertjes. Weg 
met de ‘ons-kent-ons’ mentaliteit die zo verlammend werkt. Onverkort en eerlijk zeggen waar 
het op staat en de kiezer steeds recht in de ogen durven kijken. Dat is het streven van uw 
Maldegemse N-VA ploeg. 
 
Lieven Bauwens 
voorzitter N-VA Maldegem          lieven.bauwens2@n-va.be 
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DE GELE ROEP OM VERANDERING  

KLINKT LUIDER EN LUIDER OP DE GEMEENTERAAD  

Onze mandatarissen aan het woord. 

Fractieleider Peter Van Hecke 

- Was erg goed op dreef tijdens de vraag waarom SIM (Streek Intercommunale 
Meetjesland) niet op de agenda was geplaatst door de burgemeester en dit ondanks het 
feit dat er hieromtrent wel consensus was geweest tijdens het burgemeestersoverleg. 
Onze burgemeester werd beetje kregelig van deze vraag en meldde dan maar dat ze 
geen mandaat had gekregen van de meerderheid. Waarom dit mooie project wordt 
gesaboteerd door de Maldegemse meerderheid blijft een raadsel. 

- Peter rakelde ook nog eens eens een dertigjarig (!!!) dossier op in verband met een 
bijzonder onveilige situatie in het Boudewijn Lippens straatje. Een waar kafkaiaans 
verhaal waarop Peter een meer veilige en snelle oplossing kon aanreiken middels 
duidelijke signalisatie en bijhorende wegmarkeringen. “We zullen dit bekijken”, was het 
antwoord aan de overzijde. 

- Een eveneens constructief agendapunt vanwege de verzamelde oppositie aangaande 
het opnieuw plaatsen van een ijspiste door VHMC (Verenigde Handelaars Maldegem 
Centrum) werd door het gemeentebestuur weggestemd. 14 NEEN-stemmen tegen 13 JA-
stemmen. Absoluut onbegrijpelijk en een kaakslag voor allen die grote inspanningen 
leveren om ons centrum uitstraling te geven tot ver buiten de Maldegemse grenzen.  
De Groen-Oranje coalitie had blijkbaar erg last van buikkrampen. 

Opmerkelijke primeur: niemand kan zich herinneren dat er ooit in Maldegem een 
agendapunt ter stemming werd voorgelegd door de oppositie! 

Nicole Maenhout en Rudi De Smet 

- Na grondige verkenning in het veld en voorzien van een uitstekende dossierkennis werd 
het voorstel gedaan om de compostpaviljoenen uit te breiden naar andere leefkernen 
(Kleit, Adegem, Middelburg). Groen repliceerde dat dit in het nieuwe bestuursakkoord 
staat. Nicole kwam vinnig tussenbeide met de opmerking dat zij al tweemaal het 
bestuursakkoord heeft opgevraagd maar dat de bestuursploeg telkens liet weten dat dit 
‘niet openbaar’ was. Volgens de burgemeester moet de oppositie het bestuursakkoord 
maar tussen de lijnen lezen! Dit wekte grote verontwaardiging op en dit zowel op de N-
VA banken als bij collega’s van OpenVLD. 
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Rudi De Smet 

- Vroeg aan milieuschepen Annelies of er al gekeken was naar het vorige voorstel om de 
openbare vuilbakken uit te breiden met PMD-afvalbakken. Veelzeggend antwoord van 
Annelies: “NEEN”. Over constructieve samenwerking gesproken! 

Arnout De Lille 

- Arnout maakte een punt door er op te wijzen dat het Masterplan zoals het nu voorligt 
voor zowel Maldegem als Adegem een totaal gebrek aan visie heeft. Het is de hoogste 
tijd dat een duidelijk standpunt ingenomen wordt over hoe men Maldegem en Adegem 
ziet in de toekomst. Slaapgemeente? Gemeente met bruisende horeca en middenstand? 
Wil men meer de toeristische kaart trekken?  Dit moet het uitgangspunt vormen van een 
studie. De door CD&V geformuleerde opdracht aan het studiebureau laat veel te wensen 
over. 

Freddy Boels 

- Freddy informeerde de gemeenteraad over het ingenomen standpunt als commissaris 
van het Autonoom Gemeentebedrijf (AGB). Uit zijn bevindingen blijkt dat het AGB 
bijzonder slecht gerund wordt en dat de terugbetalingcapaciteiten onvoldoende zijn. Het 
AGB heeft een negatief eigen vermogen, kan geen financiële cijfers aanreiken aangaande 
zwembad, MEOS of parkcross... Freddy kreeg een pluim toegeworpen van Frank Sierens 
omdat Freddy zijn taak als commissaris zo degelijk uitvoert. 

Arsène Bauwens en Maarten Bekaert 

- Arsène laat nog even bevestigen dat de parkeerplaatsen in Donk ‘eindelijk’ zijn 
aangepast en dit ook na het aandringen van Maarten Bekaert op de vorige 
gemeenteraad. Arsène liet ook zijn voldoening blijken aangaande het genomen initiatief 
van de meerderheid en het snelle ingrijpen nu de heraanleg van de parkeerstroken in 
Donk in volle uitvoering is. 

Enkele kanttekeningen bij de laatste gemeenteraad. 

- Voor de geschiedenisboekjes: N-VA keurde alle punten van de agenda goed. Jammer 
dat Groen en CD&V het agendapunt van de verenigde oppositie aangaande de ijspiste 
afkeurden! 

- Bij de goedkeuring van de jaarrekening vermeldde het verslag, opgemaakt door de 
externe (dure) commissaris van KPMG, de naam ‘Leuven’. Dit werd door schepen Sierens 
weggelachen... Een commissarisverslag dat de naam vermeldt van een andere 
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gemeente en dat zelfs op de gemeenteraad als officieel document wordt rondgedeeld! 
Bedroevend beste Frank! Frank, ge moest u diep, diep schamen en u verontschuldigen 
bij alle aanwezigen voor dergelijke grove vergissingen. 

- De hitte was ondraaglijk in de zaal tijdens de afgelopen gemeenteraad. Alle vensters 
werden opengegooid om de vergadering toch draaglijk te maken. Op vraag of er airco 
geïnstalleerd was kon de burgemeester bevestigend antwoorden. Waarom de airco niet 
werkte was dan weer niet duidelijk. 11 miljoen Euro voor de renovatie is blijkbaar nog 
niet voldoende om op een comfortabele manier de gemeenteraad te kunnen bijwonen. 

- In tegenstelling met andere leden van de bestuursploeg is het vooral Valerie Taeldeman 
die het aartsmoeilijk heeft om haar grote afkeer ten opzichte van de oppositie te 
verbergen. Haar lichaamstaal spreekt boekdelen telkens N-VA of OpenVLD het woord 
nemen. Ons advies aan Valerie: begin er maar aan te wennen want we zijn nog maar pas 
begonnen. You ain’t seen anything yet !!! 

 En tot slot... 

Ondertussen kregen we de bevestiging dat benoeming van de nieuwe vertegenwoordigers voor 
GECORO tijdens de vorige gemeenteraad nietig wordt verklaard door de provincie. Het initiatief, 
genomen door Bart Van Hulle (OpenVLD) en door N-VA volledig onderschreven, krijgt dus nog 
een onaangenaam staartje voor de Maldegemse bestuursploeg. 

 

 
 

Wij nodigen u graag uit op ons 
1ste Half Oest Braadfeest 

 
Gastspreker Peter Dedecker 

 
Donderdag 15 augustus  

om 17 uur 
 

Plaats: Oude Burkelslag 35 
 

 

 

 


